
 
 
  

Nota voor burgemeester en wethouders 
Onderwerp 

Team 
DEV-SVC 

Vragen ex art 46 RvO Deventer Belang-Bomenkap Schalkhaar 

1- Notagegevens   

Notanummer 2018-000477 

Datum 02-03-2018 

Programma:   

03 Leefomgeving 

Portefeuillehouder Weth. Rorink 

  
 

 

2- Bestuursorgaan   

[X]B & W 13-03-2018 

[ ]Raad -- 

[ ]Burgemeester -- 

College van B & W   

- Burgemeester - Weth. Kolkman 

- Weth. Grijsen - Weth. Rorink 
 

Besluitenlijst d.d.   d.d.   d.d. 

 [ ]Akkoordstukken -- [X]Openbaar 13-03-2018 [ ]Besloten -- 
 

  

Routing d.d. 

Regiemanager 06-03-2018 

Wethouder 07-03-2018 
 

  par. 

[ ]adj.secr. -- 

[X]gem.secr. 07-03-2018 

BIS Openbaar 

Status Definitief2018-03-14 

  

Bijlagen 

Vragen DB + antwoordbrief 

  
B & W d.d.: 13-03-2018 
  
Besloten wordt: 

1 De beantwoording van de vragen ex art 46 RvO van Deventer Belang over bomenkap Schalkhaar vast te 
stellen; 

2 de beantwoording aan te bieden aan de raad; 

3 de nota en het besluit openbaar te maken na verzending van de brief. 

  

Financiële aspecten: 

Financiële gevolgen voor de gemeente? Nee 

Begrotingswijziging Nee 

  

Voorstel openbaarmaking conform Wet Openbaarheid Bestuur (Wob) 

[X] De nota en het besluit openbaar te maken 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken vergezeld van bijgaand persbericht 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken nadat  

   

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken, behalve…  

   

[ ] Het besluit openbaar te maken, maar niet de nota, gelet op artikel: 

   

[ ] De nota en het besluit niet openbaar te maken, gelet op artikel: 

   

  

 Kennisgeving/ Bekendmaking Awb 

Kennisgeving (publicatie) conform Awb Nee 

Bekendmaking conform Awb  Nee 

  

ADVIESRADEN: 



 
Moet een van de adviesraden gehoord worden of op de hoogte gesteld? Nee 

  

Toelichting 

Inleiding 

Per brief  van 22 februari hebben de heren Emens en Kleine Schaars van de fractie van Deventer Belang uw 
college een aantal schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over bomenkap Schalkhaar. Bijgaand treft u de 
beantwoording aan. 

  
Beoogd resultaat 

  
Kader 

  
Argumenten voor en tegen 

  
Extern draagvlak (partners) 

  
Financiële consequenties 

  
Aanpak/uitvoering 

 



Schriftelijke vragen o.g.v artikel 46 RvO. SPOED. 
 
Naar aanleiding van signalen van bewoners en gesprek met Wijkmanager en  met 
ambtenaren van  afdeling Groen van de gemeente blijkt dat er rondom de Bakkerskamp in 
Schalkhaar verschillende beelden leven rondom de voorgenomen kap van gezonde(!) 
bomen. 
Dat leidt voor onze fractie tot de  volgende vragen: 
 

1. Is uw college op de hoogte van het feit dat er vorige week volop een snoeibeurt aan 
de bomen is gegeven, dit op verzoek van bewoners. 

2. Dat er nu blijkbaar in het najaar een kap gaat plaatsvinden en dat een behoorlijk 
aantal bewoners dit niet weet en via, via op de hoogte is 

3. Dat een bezwaarschrift is ingetrokken in de verwachting dat de spanningen in de 
buurt daarmee opgelost zouden zijn 

4. Dat als onderliggende aanleiding voor de onrust rond al of niet bomenkap er eigenlijk 
een sociale problematiek ligt, waaraan gewerkt zou moeten worden. 

5. Zoals de gemeenteraad al eerder heeft geconstateerd is de communicatie rondom al 
of niet vernieuwen van het openbaar groen nog steeds niet optimaal en dat je zeker 
geen gezonde bomen moet weghalen, ook al in verband met Klimaatverandering en 
Hittestress. Verschillende beleidslijnen lijken hier door elkaar te lopen. 

6. Ook blijkt na het gesprek met de Wijkmanager dat er slechts 8 uur opbouwwerk is 
voor het gehele Buitengebied, waaronder ook het dorp Schalkhaar valt, dat is veel te 
weinig, bovendien zou de samenwerking met de betreffende woningcorporatie  
wellicht beter kunnen. 
 

Zo ja, op welke termijn gaat u hier iets aan doen? 
Zo neen, wat is de reden dat u dit niet oppakt? 
Wij vernemen zo spoedig mogelijk het antwoord op onze vragen,  
 
  
 
Fractie Deventer Belang 
 
Bert Kleine Schaars 
Bram Emens 
 
 



Even nog een klein verhaaltje in de bomen soap.😂 

Heb de buurvrouw net gesproken en ook zij heeft jullie mail gelezen. 

Zij had daar nog een aantal opmerkingen over.. 

 

Er is haar door de gemeente verteld, dat snoeien te duur is en dat er daarom wordt  

gekapt. 

 

Tijdens het gesprek met gemeente is haar verteld dat ze wel bezwaar kon  

indienen maar dat het besluit al vastlag en zij heeft daarom haar bezwaar  

dan ook ingetrokken. 

 

Onlangs zijn ook alle bomen in onze straat gesnoeid waarop zij aan een van de medewerkers heeft 

gevraagd, waarom snoeien jullie nu, deze bomen worden toch gekapt ?. Het antwoordt wat zij kreeg 

was NEE hoor er wordt niet gekapt !. 

 

Ik heb gezocht op de publicatie van het kappen van de bomen aan de Bakkerskamp in Schalkhaar 

maar kan hierover niets vinden. Ook een buurvrouw, die bezwaar had aangetekend, heeft die 

publicatie niet gezien en ook niet via het internet kunnen vinden. Dit is dan ook de reden waarom 

o.a. Ik geen bezwaar hebben aangetekend. 

 

Het bevreemd mijn man dat wij op de lijst staan als bewoners die geen bezwaar hebben voor het 

kappen van de bomen.  

 

In  het gesprek van de buurvrouw met de gemeente vroeg zij om de lijsten in te  

mogen zien, doch die hadden ze Niet . Ze hadden alleen de 3 woning nummers die  

niet getekend hadden . Dit is toch ook vreemd?? 

 

De initiatief nemers voor de bomenkap zijn eerst de woningen langs geweest met een lijst waarop je 

kon tekenen VOOR het SNOEIEN van de bomen, hierop heeft mijn man getekend. Veel later zijn deze 

personen wederom langs de deuren geweest maar nu om te tekenen voor het KAPPEN van de 

bomen, hierop heeft mijn man niet getekend.  

Ik krijg zo de indruk dat mogelijk de eerste lijst is gebruikt om het kappen van de bomen voor elkaar 

te krijgen. en buurvrouw ervan overtuigd dat er 2 lijsten zijn . 

Een handtekening lijst voor het snoeien en een voor het kappen. 

 

Sprak net nog een andere buurvrouw en die wil de bomen weg hebben omdat er niks in  

haar tuintje groeit. ( kan dit een reden zijn voor kappen ?)  

 

Mijn vraag blijft ook staan ,waarom alle bomen snoeien als men ze toch gaat kappen .???? 

Geld verspilling !!! 



  

 
 

Grote Kerkhof 1 
Postbus 5000 
7400 GC Deventer 

 
14 0570 

 
Aan de fractie van Deventer Belang 
De heren S.R.J.  Kleine Schaars en A. Emens 
Interne Post 

telefoon 

 
0570 - 693219 
direct telefoonnummer 

 
gemeente@deventer.nl 
e-mail 

 
 
 
 
 
 
 

BO/ 2018-000477  13 maart 2018 
kenmerk  uw referentie  datum 

     
H.M. Schuldink/H.A.G. van den Burg Schriftelijke vragen ex art 46 RvO over bomenkap Schalkhaar 
contactpersoon  onderwerp   
 
Geachte heer Kleine Schaars, geachte heer Emens 
 
In uw brief van 22 februari heeft u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over bomenkap 
Schalkhaar. 
Ons antwoord is als volgt. 
 
Vraag 1 
Is uw college op de hoogte van het feit dat er vorige week volop een snoeibeurt aan de bomen is gegeven, dit 
op verzoek van bewoners. 
 
Antwoord 
Ja, dit was een reguliere, geplande snoeibeurt die niet is uitgesteld.  
 
Vraag 2 
Dat er nu blijkbaar in het najaar een kap gaat plaatsvinden en dat een behoorlijk aantal bewoners dit niet weet 
en via, via op de hoogte is 
 
Antwoord 
Kappen van bomen vindt in verband met bescherming van flora en fauna in het najaar plaats.  
Het gaat hier om een langslepend proces waarbij de kans dat iemand er niet van heeft gehoord erg klein is.  
Het proces is als volgt verlopen:  

 Een groot aantal bewoners heeft bij een raadsvergadering in okt/nov 2016 aandacht gevraagd voor 
hun onvrede met de bomen;  

 Vervolgens is er een ambtelijk bezoek gebracht aan de buurt op 14 nov. 2016. Uitkomst van dat 
bezoek was: bomen moeten (gefaseerd) vervangen worden. De wens van de buurt was in eerste 
instantie snoei, het beeld hierbij was niet een reguliere snoeibuurt, maar kandelaberen, zoals ze ook 
gezien hebben bij enkele particuliere bomen aan de straat bij de Ganzeboom, uitgevoerd door 
particulieren. Daarvan is uitgelegd dat de gemeente dit niet wenselijk vindt, vanuit de extra 
beheerkosten op de lange termijn.  

 De Visie Leefomgeving hecht belang aan bomenbehoud én maximale inbreng van bewoners. In dit 
geval betekent dat: als iedereen in de straat vóór kap van de bomen is en de bomen zijn niet 
bijzonder beeldbepalend of ecologisch waardevol, zoals bij deze bomen, dan biedt de Visie 
Leefomgeving ruimte voor kap. Vanuit dit uitgangspunt is bewoners gevraagd een plan met draagvlak 
te maken (september 2017). Uitkomst was dat niet iedereen in de straat het eens was met kap (in 



ieder geval 3 van de 49 woningen). Daarom is destijds gekozen om drie bomen voor het huis van de 
tegenstanders van kap te laten staan.  

 In oktober 2017 is er een kapaanvraag ingediend op basis van het bewonersvoorstel.  

 Naar aanleiding van de publicatie van de kapvergunning is er 1 bezwaar tegen de kap binnen 
gekomen. Het bezwaar richtte zich op de kap van de bomen, maar daarnaast op diverse sociale 
problemen, in de straat.  

 Inmiddels heeft het mediationgesprek plaatsgevonden en is de uitkomst daarvan dat 
bezwaarmaakster haar bezwaar intrekt, en daarnaast verzoekt om de in te passen bomen alsnog te 
gaan kappen zodat er een éénduidig beeld in de straat ontstaat.  

 Voor deze bomen zal er een extra omgevingsvergunning kap aangevraagd gaan worden.  

 Met de contactpersoon van de initiatiefnemers is afgestemd dat de kap en herplant verschoven wordt 
naar het najaar, zodat we dan de hele straat in één keer kunnen doen.  

 
Vraag 3 
Dat een bezwaarschrift is ingetrokken in de verwachting dat de spanningen in de buurt daarmee opgelost 
zouden zijn 
 
Antwoord 
De intrekking van het bezwaarschrift was om reden dat de bezwaarmaker kon instemmen met de 
voorgestelde aanpak. 
 
Vraag 4 
Dat als onderliggende aanleiding voor de onrust rond al of niet bomenkap er eigenlijk een sociale 
problematiek ligt, waaraan gewerkt zou moeten worden. 
 
Antwoord 
Er is sociale spanning die communicatie en besluitvormig over welk onderwerp dan ook bemoeilijkt. 
Wijkmanagement (WijDeventer) is hiermee bekend en gaat voor de aanpak hiervan samen een aanpak 
opstellen met het Woonbedrijf. 
 
Vraag 5 
Zoals de gemeenteraad al eerder heeft geconstateerd is de communicatie rondom al of niet vernieuwen van 
het openbaar groen nog steeds niet optimaal en dat je zeker geen gezonde bomen moet weghalen, ook al in 
verband met Klimaatverandering en Hittestress. Verschillende beleidslijnen lijken hier door elkaar te lopen. 
 
Antwoord 
Het Deventer bomenbeheer en –beleid gaat uit van behoud en versterken van (gezonde) bomen, ook in het 
licht van klimaatverandering en voorkomen van hittestress, waarvoor overigens nog geen beleid is 
vastgesteld. In uitzonderlijke gevallen moet een gezonde boom tóch het veld ruimen. Compensatie en/of 
herplant is dan altijd verplicht. 
 
Vraag 6 
Ook blijkt na het gesprek met de Wijkmanager dat er slechts 8 uur opbouwwerk is voor het gehele 
Buitengebied, waaronder ook het dorp Schalkhaar valt, dat is veel te weinig, bovendien zou de samenwerking 
met de betreffende woningcorporatie wellicht beter kunnen. 
Zo ja, op welke termijn gaat u hier iets aan doen? 
Zo neen, wat is de reden dat u dit niet oppakt? 
Wij vernemen zo spoedig mogelijk het antwoord op onze vragen,  
 
Antwoord 
Wijkmanagement (WijDeventer) (h)erkent dat de normen en waarden van bewoners in de straat van elkaar 
verschillen. Met de beperkte beschikbare uren die er zijn wordt samen met het Woonbedrijf een aanpak 
bepaald die gericht is op elkaar beter leren kennen en verbeteren van samenleven. Succes is mede 
afhankelijk van de bereidheid van bewoners om hierin te willen investeren. 
 
 
 
 
 



Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer, 
de secretaris, de burgemeester, 

 
 
 
 
 
 
 

M.A. Kossen ir. A.P. Heidema 
 
 
 
 
 


